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Onderwerp Zaaknummer Uw kenmerk Datum 

beantwoording raadsvragen 
Academie 

3604267  27 juni 2023 

Geachte heer Dedecker, 

Vermeld altijd het zaaknummer als u contact opneemt met de gemeente. 

   

 Bezoekadres  E-mailadres 

 Burgemeester van der 
Dussenplein 1 

gemeente@hengelo.nl 

Telefoonnummer 

  14-074 

 

Dank u wel voor het toesturen van uw vragen. Hieronder vindt u onze antwoorden hierop. 

1) Is het college op de hoogte van de heersende frustraties bij FCT, Heracles en de  

academie?  

Het college is op de hoogte over de actuele stand van zaken, alsook de toekomst 

wensen van de voetbalacademie. Het college is veelvuldig in gesprek met de 

voetbalacademie en heeft donderdag 15 juni 2023 een bestuurlijk overleg gehad. Het 

college wil benadrukken dat er geen (heersende) frustraties zijn bij de 

voetbalacademie, FC Twente en Heracles Almelo.  

De gesprekken met de voetbalacademie hebben geresulteerd in een tekort tussen de 

maximale financiële mogelijkheid voor de voetbalacademie en de kostendekkende 

verhuurprijs voor de gemeente Hengelo. Hiervoor ontvangt u als gemeenteraad een 

voorstel in de zomernota. Dit bedrag is structureel en opgenomen als nieuw beleid in de 

zomernota. Op dinsdag 4 juli 2023 wordt de zomernota behandeld in de Politieke Markt 

en de zomernota wordt op woensdag 19 juli behandeld in de raadsvergadering.  

2) Is het college op de hoogte van een mogelijk vertrek van de academie?   

In het bestuurlijk overleg is besproken dat de huidige plek als voorkeurslocatie 

geldt voor de huisvesting en toekomstige ontwikkelingen op lange termijn. De 

voetbalacademie heeft donderdag 15 juni 2023 nogmaals aangegeven zich 

vooralsnog alleen te richten op huisvesting in de gemeente Hengelo.  

3) Tijdens het werkbezoek (hoofd academie Dominique Scholten) van de raad 

in het seizoen 2021-2022 wenst de academie, zoals gebruikelijk bij 

topsportacademies, een fysiek gescheiden topsportcentrum voor de FC 

Twente/Heracles academie. Gaat het college dit faciliteren?  

De voetbalacademie heeft inderdaad aangegeven een gescheiden accommodatie te willen 

hebben. Op basis van hun wensen en eisen is er gekeken naar een realistisch scenario. Een 

realistisch scenario is dat de voetbalacademie (gedeeltelijk) zelfstandige faciliteiten krijgt en 

samenwerkingen heeft met de gebruikers van sportpark Veldwijk, het onderwijs en 

verenigingen.  
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4) Heeft het college in de afgelopen jaren bij soortgelijke academies bij BVO’s in NL bezoeken 

gebracht en inzicht vergaard hoe een academie werkt en fysiek in elkaar steekt?  

Het college heeft inzicht in andere voetbalacademies die besproken zijn met de voetbalacademie 

FC Twente/Heracles. In opdracht van voetbalacademie is Hypercube aangesteld om het proces 

naar de huisvesting in Hengelo te begeleiden. Hypercube is gespecialiseerd in economische 

vraagstukken op het gebied van sport. Zij voorzien de opdrachtgever en partners van advies. In 

samenwerking met Hypercube zijn inzichten en kennis gedeeld.   

5) Naast een stimulerende werking voor de breedtesport heeft topsport een belangrijke  

maatschappelijke functie. Herkent het college dit?  

Het college (h)erkent dat topsport bij kan dragen door haar maatschappelijke functie. Het 

uitgangspunt van het college is om deze bijdrage, samen met de voetbalacademie, in de 

komende jaren te versterken. 

6) Is het college nu na jaren van treuzelgedrag en topsportonwaardig acteren bereid om aan de 

wensen van de FCT/ Heracles academie te voldoen.  

 

Het college verwijst naar het antwoord op vraag één.  

7) Gaat het college met de FCT/ Heracles academie en de VV Hengelo over huur in overleg  om 

tot een middeling te geraken? Dit alles in alle redelijk- en billijkheid.   

 

Het college gaat er vanuit dat u doelt op het huren van velden door FC Twente (damesteam). De 
specifieke vraag van FC Twente staat los van de voetbalacademie.  

  
Het college heeft hierover contact gehad met FC Twente. Voor het huren van velden hanteert de 

gemeente Hengelo, door de gemeenteraad, vastgestelde tarieven. Aan FC Twente is voorgesteld 
om bij de raad aanhangig te maken hier eventueel van af te wijken. FC Twente heeft richting de 

gemeente Hengelo bevestigd op zoek te gaan naar andere mogelijkheden.  

 

 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hengelo, 
de secretaris,    de burgemeester, 

 
De heer J. Eshuis                                 De heer S.W.J.G Schelberg 


